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产品详情

邯郸市DHL国际物流公司，邯山区DHL快递公司-手机-国际性快递代收点 DHL
在灾难管理行为层面有着丰富的工作经验——包含布署由 DHL 人员组成的灾难回应工作组
(DRT)，在洪涝灾害区给予路面后勤管理适用；及其让飞机场为灾祸充分准备 (GARD) 方案，这个计划
与联合国开发计划署举行协同讨论会，为全国飞机场管理者提前准备与洪涝灾害状况有关的后勤难题。

“提前准备水平——不论是加速海关清关、解决化工品或药品等危险货物的准备工作状况，或是好几个
组织间的现场合作方案2——都和人道主义精神物流运输高效率紧密相关。DHL Global Forwarding
全世界人道主义精神物流能力中心负责人 Fatima Ait Bendawad 说：“大家在前线的工作帮助大家创建并
维持了解适用重要货运运输的合规、法规及国家标准的细微的差别。”

DHL Global 人道主义精神物流总监 Massar Diop 表明：“人道主义精神货运物流需要和不一样相关者的无
私奉献和协调，才能把重要货品送至需要帮助的人手上，得到信赖并和诸多合作方协作，在往往需要比
较短周转期的情形下融洽安排发货。分享。凭借这一领域的十多年工作经历，Massar
与*主要的联合国机构、非机构与供应商设立了强悍的人际网络，为全球不同地区用户的需求提供建议。
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DHL Global Forwarding, the Deutsche Post DHL Group's air and ocean freight specialist, has consolidated its
portfolio of humanitarian logistics services within its first Global Competence Center for Humanitarian Logistics,
designed to meet growing global demand for these logistics services. The Center will see close coordination across all
DHL business divisions to provide all related services and products, to meet customers’ needs. Fatima Ait
Bendawad, a seasoned DHL manager with 15 years of experience in creating, providing and implementing solutions
for complex humanitarian operations, has been appointed to lead the Global Competence Center for Humanitarian



Logistics.

“The impact of conflicts and natural disasters on the world is evident and at DHL Global Forwarding, we have the
capability, expertise and global network to render resilient logistics support to organizations who are highly committed
to ensure that critical resources are delivered, to meet the needs of those who require them,” said Amadou Diallo,
CEO, DHL Global Forwarding, Middle East and Africa.

The Center offers non-governmental organizations, aid agencies, and their suppliers and manufacturers a broad range
of services including air and ocean freight, customs clearance, warehousing and local distribution of humanitarian
shipments. These services will be backed by control tower and data analytics services designed to offer heightened
levels of freight visibility for humanitarian situations of any level of urgency and complexity. Organizations can also
use the Center to tap into DHL Global Forwarding’s global network of freight connections for rapid, efficient
transport of resources; as well as sector-specific services including temperature-controlled and cold-chain shipments
for life sciences and healthcare – critical for public health assistance projects involving the long-term delivery of
medicines and medical equipment to developing areas.

DHL Freight 积极推进各种各样可持续发展观和没有不可再生能源技术项目，并且在德国上线了气侯友善
型运输计划。应用这个计划的用户需要为每一个运输的包囊或拖盘付款固定附加的费用，附加的费用造
成收入全部投资于德国互联网里的洁净技术。

“物流企业面临很大的挑战，与此同时还提供了一个巨大的机会——货运物流渗碳。与沃尔沃卡车的协
作有利于 DHL Freight 向可持续性替代选择的转换中发挥重要作用，而且就是我们完成气侯中合运输长期
性战略另一个重要证实，”DHL Freight Sweden 执政官 Robert Zander 解释道。

今日，用以同城配送的volvo FL Electric 和volvo FE 电动卡车已投进大批量生产。DHL Supply
Chain近在英国伦敦将一个新的volvo FL Electric
交付使用，进而上线了辆专门为美国同城配送而制造出来的全电动式沃尔沃卡车。

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

